
En el meu cas, la fe va néixer 
de l’encontre amb Jesús; 
un encontre personal, 
que va tocar-me el cor i que 
va donar-me una nova direcció i
un nou sentit a l’existència. 
No es tracta d’una cosa 
exterior o forçada, 
sinó d’alguna cosa 
que brolla de dins i 
s’imposa per si mateixa. 
En efecte, Jesús colpeix, 
canvia, innova.

Francesc

En la nostra vida, és un Altre qui pren la iniciativa; és un Altre
qui la salva, qui la fa conscient del que és veritable; és un Altre
qui l’adhereix a la realitat, qui desvetlla l’afecte per la veritat,
l’amor per la realitat. Si acceptem aquest anunci com 
una hipòtesi de treball, tornem a respirar, i tot es fa més senzill;
diem al pa, pa i al vi, vi; vida a la vida, mort a la mort, 
i amic a l’amic; estem més contents i tot esdevé, 
encara més, motiu de meravella. Com més intentem 
de viure-ho, més comprenem la nostra desproporció, 
i caminem amb humilitat, perquè aquest Altre que intervé 
ens aferra a cadascú de nosaltres a cada moment; ens aferra 
i ens torna a aferrar, ens rellança i donarà compliment 
a l’obra que ha iniciat: ens guiarà cap al destí .

Luigi Giussani
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